
ALV 05-04-2023 

Aanwezigen: NN, PN, LM, DB1, MB, DB2, SdD, DS, BS, JS, QV, JvG, FK, SR (14) 

NN: Laptops en dergelijke uit!, Welkom, op deze alv van vandaag. We gaan meteen beginnen. 

Agenda punten: Zijn er nog punten over volgende notulen? Nee? En na de agenda gaan we 

beginnen? 

JS: Sas staat er niet op? 

NN: Dat hoeft niet maar ze mogen nog steeds wat zeggen. 

NN: Mededelingen: We hebben de merch binnen! We hebben nieuwe shirts en truien binnen. Dit is 

al in de soos app gegooid maar we willen meer mensen die kopen. En Op de Hollandse avond komt 

het thema van intro 

FK: Waarom doen we dat niet tijdens het Omnisas feest want op de Hollandse avond komt er niet 

veel animo?  

NN: We stemmen even? 

FK: maar dan kan je sws een poster enzo maken? 

NN: Is een goed idee dan ga ik met mijn ic bespreken. En dan geef ik het woord aan mijn 

penningmeester 

PN: Hallo, ik ga mijn werkzaamheden per september 2023 opzeggen. En ik probeer mijn 

penningmeesterschap over te dragen maar we hebben nog niet de juiste kandidaat gevonden. Dus 

bij deze vraag ik of mensen zich aanbieden om het over te nemen voor ons.  

JS: Je zegt ik ben iemand aan het opleiden maar wil die niet? 

PN: degene die ik aan het opleiden ben weet niet of hij het kan doen in de toekomst dus of hij extra 

handen hebben.  

JS: er kan maar 1 iemand verantwoordelijk zijn. 

PN: we hebben dus nog niemand gevonden die deze verantwoordelijkheid kan dragen, dit is dus mijn 

mededeling dat ik mijn penningmeesterschap opzeggen  

JS: Tot half oktober wanneer de alv zal plaatsvinden, want dan is de decharge.  

PN: Tot die alv ben ik dus officieel penningmeester maar wil het overdragen daarvoor 

ICBEGROTING 

NN: Naar de IC begroting. Ik heb een coschap van penningmeester MV en Evelien. Vorig jaar gingen 

wij van 180 nullen uit en toen waren het er 90 dus nu gaan we voor 120 nullen. 

QV: Ik was er ook uit gegaan van 120 maar er is vanuit inholland een mail gekomen dat de hbo’s 

leeglopen maar dat er door studiefinanciering weer de studenten omhoog gaan. 

NN: daar heb ik rekening mee gehouden maar zitten haken en ogen aan 

JS: je zou eigenlijk de begroting 2022 en 2023 met de resultaten van 2022 laten zien. Maar als je vorig 

jaar slecht hebt begroot zegt deze cijfers niet zoveel. Dus ik zou zeggen dat je het resultaat van vorig 

jaar hiernaast laat zien. Dus ga even in het omnihok om het te fixen.  



NN: dan gaan we nu de commissies doen en na de pauze de ic begroting 

SdD: Wat maakt het jaar uit eigenlijk op de ic begroting? 

JS: Je moet de resultaten laten zien. 

DO: Hallo moet ik weer mijn krukje pakken of kunnen jullie me zien 

MB: Ja 

DO: Geef me 2 seconden 

DO: We hebben dus het FAC, we hebben de punten van vorige keer op gepakt en we zijn druk bezig 

met het meer promoten en hebben hiervoor een groepsapp aan gemaakt om meer samen promotie 

te maken. We hebben nu zes leden in de groepsapp zitten. 

FK: Hebben jullie een soort van promotieplangemaakt? Want ik heb er een voor de Intro en die 

mogen jullie gebruiken van me.  

DO: We zijn ermee bezig maar hebben in verband met toetsweken niet de mogelijkheid om dit te 

kunnen doen. De groepsapp bestaat sinds vorige week officieel dus we zijn daar nog mee bezig.  

JS: Jullie geven aan dat jullie meer geld aangeven, weten jullie al waaraan dit besteedt gaat worden? 

DO: Wij hadden gestopt in grotere giften aangezien we genoeg versiering hebben. Nu komt er ook 

weer een groot feest aan waar we weer nieuwe versiering voor gaan kopen. Daarbij hebben we een 

dj die de vorige keer alleen eten en drinken wilde en nu 50 euro en eten en drinken, terwijl er 

begroot was voor ruim 200 à 300 euro. Nog meer vragen en opmerkingen? 

DB1: Ik ben hier voor VIXIT binnenkort gaan we een mail uitsturen voor de BHV en EHBO cursus die in 

mei en juni gaat komen dus als je mee wil doen moet je me een mailtje sturen naar 

daan@omnivas.nl 

QV: ik heb niet veel spannends voor de Weekendweg maar alleen dat de ingeplande datum sowieso 

klopt en we hebben nu 31 mensen. Dus vertel het andere mensen dat ze nog moeten komen want 

we hebben nog ruimte. We zijn nu bezig met de organisatie. PN heeft alles in een keer betaald dus 

de eigenaar was in de war maar voor de rest zit het helemaal goed. 

NN: voor het IC hebben we nu een begroting en we hebben al veel offertes binnen 

MB: Wat is het thema 

NN: nee.  

JvG: wist je dat het thema gelekt was? 

NN: ja maar dat komt goed. We hebben een nieuwe planning en we hebben er veel zin in. 

LM: hebben jullie genoeg ic voor op de intro 

NN: goed puntje. We hebben het ic en we hebben een DS die 1 dag wil helpen en DK die misschien 

komt. 

SdD: je mag ook helpen met de voorbereiding. 

NN: We zoeken inderdaad nog iemand die daar interesse voor heeft. Nog vragen?  

DS: hoe zit je met aanmeldingen voor medewerkers? 



NN: 33 groepsleiders. Tussen 20 en 25 AM 

DS: hoe gaat dat met groepsleiders? Mag ik een tip geven? Vroeger deden we gesprekken voeren 

met de groepsleiders dat ze ook zeggen wat ze willen doen als ze geen groepsleiders kunnen zijn. Dat 

ze duidelijkheid hebben 

JS: je kan ook meer spelletjes doen 

PN: ik zou we voor even groepen kiezen.  

NN: we willen eigenlijk in mei en juni bijna klaar zijn of klaar zijn. Wat het wel lastig maakt qua nullen 

dat we per opleiding moeten kijken waar alle aangemelde studenten komen met skc’s enzo. 

DS; gaan jullie het ook op een andere manier promoten dan alleen bellen? 

NN: ja flyers en posters. En een mail. En social media 

SdD: FK heeft een promo plan gemaakt 

DB2: Kan het op de inholland website? 

NN: zal ik achter aan gaan 

JS: sturen ze een mail naar aangemelde leerlingen? 

NN: ik zal het vragen en heb school gevraagd of ze confetti dingen sturen en toen kreeg ik een weet 

ik niet. Maar blijkbaar gebeurt het nog wel maar weet school het niet goed. Wordt  

DS: wat wij het eerste jaar hadden met de AVG bende. Dat we formulieren hadden op de open dagen 

waar mensen hun gegevens konden achterlaten. Dan zeggen ouders ook ja schrijf je in. En dan kan je 

ze zo contacten. 

NN: er komt nog 1 open dag en er komen nog wat skc’s aan. En school zei kijk maar in de planning. 

JS: Vroeger hadden leerlingen een verplichte dag wanneer ze moeten komen 

NN: Dat zijn de skc’s en ik kan de planning niet vinden dus dat moeten we opnieuw gaan vragen 

DS: je moet ze gewoon blijven stalken tot je krijgt wat je nodig hebt. 

SR: ik weet dat komende dinsdag social work skc is 

JS; vraag alle actieve leden om te helpen. Dat je niet alles op de rug van ic legt. Dat oud 

bestuursleden er zijn  

NN: ik zal beroep doen op mensen 

SR: ik ga aankomende dinsdag daarheen maar moet nog vragen aan de docenten of dat okay is 

NN: zal fijn zijn en we hebben hier posters 

SR: Linda staat die week erna 

FK: Dat betekent dat de andere skc’s binnenkort ook zijn 

SR: BdM zei dat hij de planning had gestuurd 

FK: staat ook op internet 

DS: VIXIT? 



NN: we hebben 4.5 VIXIT nu, want 1 iemand die kan alleen ‘s avonds 

DS: hoeveel wil je hebben? 

NN: liever 1 tot 2 erbij  

PN: ik zou het met je gesprekken doen 

QV: heb je verpleegkunde gevraagd? 

NN: EL gaat mensen vragen op haar opleiding 

DS: je kan ook aan Laura vragen of ze vriendinnen heeft die willen  

NN: we hebben niemand van het cc aanwezig, maar ook niks van gehoord dus we gaan door naar de 

pauze 

PAUZE 

NN: we mogen weer! Gezellig kom er bij! Pak de begroting er bij. We hebben de resultaten 

bijgevoegd. We hebben dus nu de resultaten bijgevoegd.  

MB: ik ben benieuwd wie zijn balletjes jullie hebben gekriebeld om zoveel geld te krijgen 

NN: Bij het SIF is veel geld beschikbaar en BdM zegt dat als je het creatief opschrijft dat je meer kan 

krijgen 

FK: Het is een heel groot bedrag dat jullie hebben dus dat gaan ze niet goedkeuren 

NN: BdM heeft gezegd dat veel geld kan worden gegeven door het SIF 

FK: dat moet je met EB bespreken 

NN: Zullen we doen. We hebben veel meer inkomsten dan vorig jaar.  

BS: Wat hebben jullie gedaan met inflatie enzo? Want de intro kost 75 euro ipv 80 

SdD: de folders waren al geprint voor 75 euro.   

FK: folders hebben 0 euro gekocht dan gooi je ze weg en print je nieuwe 

NN: ze zijn al verspreid 

FK: dan gooi je het nog steeds 5 euro omhoog dan gaan mensen vast niet huilen van 5 euro meer 

JS: je zegt gewoon dat het 80 euro is en evt als mensen heel erg gaan zeiken korting geven maar 

gewoon 80 euro doen 

QV: wanneer hebben jullie geprint? In de tussentijd is inflatie heel erg omhoog gegaan? 

JS: hoeveel folders zijn er geprint 

NN: 500. Op de website zal de prijs omhoog gegooid worden 

JvG: sowieso gaat de aankoop meer opleveren dan dat je hebt gedaan 

NN: door middel van skc’s kan je ook benoemen dat het 80 euro wordt door inflatie 

DS: denk dat het mensen dat wel begrijpen 



JS: als je nu gewoon zegt dat je hoopte op 75 kon blijven maar dat dat gewoon niet is gelukt. En evt 

voor 10 man geef je 5 euro korting 

NN: piet heeft dingen aangepast in de begroting 

FK: vorig jaar hebben jullie anders begroot voor kroegentocht  

EL: MV en ik hebben tijdens begroting niet echt naar de resultaten gekeken. 

DS: ook voor je sponsoring dat je minder hebt gekregen dan begroot 

NN: ik ben nu enorm bezig. Leuk om te zeggen maar houd me daar niet aan vast maar ik heb 

afgelopen paar dagen 7 bedrijven benaderd ook vanuit BFL en er zijn er een paar om bij omnivas een 

contract aan te gaan voor shirt sponsoren en daar zit ook de Vomar bij dus hoe leuk is het als ze ons 

helpen daar mij. Maar houd me daar niet aan vast. Maar dat wordt een uitdaging. En als alle 

sponsoren daar positief mee gaan 

JS: wat is bedrag 3e groepsleider 

EL: 30 euro per groepje 

BS: dan komt de begroting niet uit 

JS: waarschijnlijk kom je met 12 p per groep dus als je per groep 3 groepsleiders hebben op 10 maal 

30 mensen 

SdD: we hebben meer voor groepjes van 3 dan voor 2 

JS: je gaat uit van 10 groepen in totaal. Als je 7 à 8 groepen hebt hebben derde groepsleiders zit je op 

de 210 à 240 euro. Dus moet je iets omlaag gaan met je begroting 

DS: je hebt vorig jaar bar begroot op 1000 dat vorig jaar 137 is geworden. Waarom nu op 750 

PN: dat komt door de winstverdeling 

DS: zijn er nu wel duidelijke afspraken want je schat hem nu meer dan 500 euro meer 

NN: MV is nu ziek maar die heeft afspraken met DO2 gemaakt. 

PN: het was begroot op 50/50 winstverdeling maar is veranderd 

JS: dus dat kan dat we nu weer verlies draaien. Je moet ook zo mans zijn dat er nog steeds 50 procent 

pakt ook als er evt verlies draait. Ik zou gewoon tegen het sas zeggen dat we dus ook 50 procent van 

het verlies pakken 

NN: ik heb de vergunning een tijdje geleden ingediend maar het duurt nog een maand voor ze het 

teruggeven aan mij. Daar gaan ze in kijken wat de openingstijden van de bar daar toestemming voor 

krijgen. Daar komt nog een vergadering over met het sas. Vragen over linkerkant? 

JS: ik vind het SIF wel ambitieus 

SdD: daar heeft NN volgende week weer een overleg mee 

BS: wat is het SIF 

NN: studenten initiatief fonds. Waar je geld kan krijgen voor dingen voor studenten. BdM is daar 

verantwoordelijk voor en doet veel voor ons 



FK: het is best wel veel dus weet niet of je daarvan uit kan gaan 

JS: het is nu van nul naar heel veel geld gegaan en als dat niet doorgaat is dat wel een grote hap uit je 

begroting.  

NN: klopt helemaal. We gaan naar de rechterkant. Hier hebben wij de begroting en resultaten van 

vorig jaar. Lees maar 

JS: maar je gaat dus nu uit van 12 groepen.  

SdD: nee we gaan uit van 120 man.  

JS: normaal krijgen groepen geld om uit te geven. Dus nu ga je zo te zien uit van 12 groepen.  

SdD: we hebben nu nog nul inschrijvingen. Komt onder andere door promotie. Qua groepen hebben 

begroot op 12 groepen want daar gaan we vanuit 

NN: vorig jaar hadden we 90 nullen 

JS: je moet wel ergens vanuit gaan. Je gaat nu uit van 12 groepen 

SdD: we hebben iets hoger begroot dus als we naar 10 groepen gaan dat het scheelt.  

JS: je moet begin juni een beslissing maken hoeveel groepen.  

SdD: daar zijn we zelf ook nog mee bezig 

NN: daar gaan we mee aan de slag 

JS: jullie zijn met z’n 5en maar jullie hebben alleen kennis van afgelopen intro maar dat was ook een 

bijzondere intro door corona. Vraag even iemand om oude ic leden mee te vergaderen die geen 

corona intro hebben mee gemaakt hebben. Goeie intro krijg je ook veel nieuwe nullen bij omnivas. Je 

moet kijken wie er ook nieuwe energie in omnivas kunnen gooien. Vorig jaar waren het er 90 maar 

nu weer 120 à 130. Als je iemand appt of belt die willen graag vertellen hoe het vorige jaren ging. 

NN: we gaan door 

FK: IC consumpties als je vorig jaar 300 hebt begroot en 100 overheen gegaan. Waarom nu 200 

begroot? 

NN: 20 euro pp is 200 euro.  

MB: je moet ook rekenen op drankjes enzo 

NN: dan moet ie omhoog 

JS: Maar ga iets leuks doen met ic zoals avondje bowlen en zuipen zo wordt het een team. 

SdD: daardoor wordt het wel veel meer 

PN: ivm afspraak met bar is 150 euro voor koelkast consumpties meer 

LM: je moet echt opnieuw kijken want je begroot minder op dingen waar je vorig jaar overheen bent 

gegaan 

EL: daar moeten we nog naar kijken want we hebben nog niet naar de resultaten gekeken van vorig 

jaar 

JS: je moet akkoord gaan op hoeveel het wordt ook als je verlies gaat draaien op je begroting 



NN: liever te groot begroot 

JS: ook als je bijvoorbeeld nog 500 euro krijgt van het FAC dan kan je dat hier weer in steekt 

DS: inderdaad kan je dat als reservepotje gebruiken 

JS: voor de leden is het ook belangrijk dat je de intro goed draait zodat je ook meer mensen tijdens je 

feesten krijgt 

NN: meer vragen  

JS: waar komt het budget van het patat en pizza vandaan? 

SdD: dat is deze week nog bevestigd 

NN: we krijgen nu hotdogs per persoon bij flamink 6 euro pp. En de pizza klopt ook. Heb ze vandaag 

nog gebeld. En flamink heeft ook deze week reactie gegeven 

JS: beveiliging 

QV: er is vanuit gegaan op wat er vorig jaar is geregeld. En er is kans dat de gemeente minder vraagt 

qua beveiliging.  

NN: we gaan van het meeste uit 

LM: Benodigdheden  

MB: er zijn nieuwe dingen vorig jaar moeten kopen omdat alles kapot was en nieuwe moest worden 

gekocht. En je kan nu ook dingen gebruiken 

NN: nieuwe winkel solow 

LM: beveiliging 100 euro red je niet 

QV: Patrick doet dit en is afgesproken 

SR: wie en wat vragen wij 

QV west point is wie wij altijd vragen ook voor feesten net zoals op platte stenen brug en waagplein 

en Patrick is een bekende van ons 

JS: ik zie een paar dingen waar het SIF aan gekoppeld is waar is dit op gebaseerd. Photobooth is bijv 

niet nodig. Als je dit niet zou krijgen ga je het dan ook doen? 

NN: is een goeie vraag. Afgelopen jaar hebben wij ook photbooth gehad en is een leuk nadenken en 

is goed voor promo.  

JS: het wordt nu gefinancierd door het SIF maar als het niet wordt betaald voor het SIF. Wat ga je dan 

doen als SIF minder betaald/ 

SdD: moeten we inderdaad andere keuzes voor maken en hebben wij idd nog geen plan b voor 

NN: andere vragen? 

FK: het is wel belangrijk om een back up plan te hebben 

DS; huur schoonmaakkosten is nu meer waarom? 

SdD: we gaan ervan uit dat er niks wordt uitgegeven maar dit is voor de zekerheid 



MB: is huur schoonmaakkosten dingen die je huurt? Niet mensen maar dingen? 

NN: ja klopt. We hebben AM’ers daarvoor. 

PN: is de rest goed kunnen we scrollen? 

NN: zijn hier vragen over? 

BS: T-shirts? 600 euro duurder maar nu minder begroot 

EL: offerte binnen dus dat klopt 

DS: er waren vorig jaar meer shirts gekocht dan nodig was 

DICKIEPAUZE 
LM: er staat hier T-shirts op aantal nullen en medewerkers maar je zegt dat er nog niet uit is gegaan 

van hoeveel nullen? 

EL: klopt maar we gaan uit van 120 nullen 

JS: je moet 2 maanden van tevoren weten hoeveel nullen je max wilt. En dat je weet wat de max is 

van hoeveel groepen je aan kan.  

NN: goed om mee te nemen in de begroting. Maar dat is nog aan ons te bepalen.  

JS: maar als je uit gaat van de 160 dan kom je niet meer uit en je moet een richting op gaan maar je 

moet dus wel 2 maanden van tevoren de richting van de hoeveelheid nullen en groepen weten en 

vast stellen.  

NN: nemen we mee 

LM: ik neem aan dat je koelkasten gaan huren? 

NN: dat wordt nog besproken met het sas 

LM: vorig jaar waren die begroot 

NN: als die niet worden betaald door het SIF dan moeten we begroting aanpassen maar we gaan nog 

zitten met het SIF 

JS: maar als je 200 duurder zou uitkomen krijg je dat dan ook 

NN: ja, SIF krijgt de factuur en dat betalen ze voor ons.  

JS: stel je krijgt een tegenvaller van het SIF dan ben je wel voor de activiteit dat bedrag kwijt 

SdD: zoals we al hebben gezegd is dat de sponsoring afgelopen week zijn benaderd maar wat nu 

begroot is, is zonder sponsoren.  

NN; dit is worst case scenario 

JS: als het tegenvalt moet je een plan hebben 

SdD: dan moeten we dan daar rekening houden maar dat hebben we nu al 5x besproken en ik begrijp 

dat dit een aandachtspuntje is maar dit wordt geregeld.  

NN: ik heb met BdM besproken dat dit goed komt.  



JvG: is de outdoor een beetje zelfde prijs als de hockey was 

EL: dat staat er 

SdD: dit is outdoor en zwemmen en het zwemmen wordt sowieso gehalveerd. 

QV: Hoeveel was de hockey? 

MB: zijn dat 2 verschillende dagen? 

SdD: als je eerst naar de hockey gaat en dan zwemmen is dat een lange reis om mensen te vervoeren 

maar outdoor en zwemmen zit naast elkaar. En we hebben wat onervaren ic dus het lijkt ons beter 

om iets meer geld uit te geven en dat het wel overzichtelijk blijft 

FK: dat maakt het wel leuk en een ervaren en je hebt je groepsleiders, VIXIT en am je staat er niet 

alleen voor.  

SdD: dat is er bij ons ook bekend maar heb je met am en ic ook heel even rustmoment.  

DS: ik denk dat het uitgaanspunt niet verkeerd is maar ik denk dat het een goed alternatief is dat als 

het SIF niet alles kan betalen om dan terug te gaan op de hockey. Als je een goede am planning 

maakt dat het echt wel goed gaat 

SdD: het lunchen is dan wel beter en makkelijker zo 

JS: voor mijn beeld: outdoor en zwemmen gaat op dinsdag en woensdag gaan we de stad in? 

NN: ja en woensdag in de stad en dan terug naar dispuutspelen in donderdag. Voor een vergoeding 

kan oude garde mee eten met de BBQ. Maandag middag de infomarkt en speurtocht op locatie en ‘s 

avonds kroegentocht. Maandag tot infomarkt wordt geen alcohol geschonken zodat iedereen dan 

nog nuchter is bij de infomarkt.  

BS: waarom is de tent duurder 

NN: omdat andere leverancier ivm de andere leverancier niet meer mee willen werken 

JS: je zegt dat outdoor zwemmen niet meer op woensdag doen maar gaf het na een aantal dagen 

even rust bij het zwemmen en slapen bij Hoornse vaart.  

NN: we hadden knooppunt bij de BBQ’s we hebben nu meer AM’ers op de BBQ daarom meer keuze 

op dinsdag 

FK: ook dat je op jezelf let 

JS: toen ik het deed was het zwembad even rustmoment.  

SdD: waarom zou je dat nu niet hebben 

JS: kijk of het past in je planning  

NN: we hebben hier lang over nagedacht.  

SdD: we hebben dit ook met oud ic besproken die ook zei dat je moet letten op je rust 

JS: er staan er onder een aantal bedragen begroot waar er niks stonden 

DS: daar hebben ze nog niet naar kunnen kijken 

FK: je koelkast moeten die niet in je consumpties staan 



LM: dat zijn de koelkasten zelf. 

NN: bandjes hebben we nog veel van liggen van andere jaren. 

JS: je moet wel de ic begroting laten goedkeuren. Om wel iets neer te zetten ook al als je dan verlies 

draait 

PN: is het dan goed om nu wat bedragen neer te zetten? 

QV: ic gaat niet over de bandjes. Dat doet het sas 

JS: kan je ook op winstverdeling gooien. Dat is een discussie 

QV: dat is inderdaad een discussie 

NN: dat is een punt die we gaan bespreken met het sas. Verf hebben we nog veel te veel en 

klompenlatten zijn besteld. IC aankleding wat is normaal? 

JS: je wil toch iets met het thema aankleden 

FK: 300 euro!! 

JS: koelkasten 150 euro 

FK: vergunning is hetzelfde doe maar inflatie 30 euro er bij 

JS: vallen de consumpties op de opbouwdag onder de winstverdeling\ 

DS: ik wil naar bed hou je bek 

JS: is introrëunie FAC 

DS: nee! 

NN: brandblussers 200.  

LM: van vorig jaar 

NN: die zijn geleend, Noorder kade hebben we niet meer nodig. Intro-admin doen we niet meer. 

Gooien we evt op onvoorzien.  

FK: hoeveel zijn er nodig? 

NN: 6 

FK: waarom schaffen jullie die zelf niet aan 

NN: je moet ze onderhouden en per jaar moet je ze laten controleren en dat kost geld.  

FK: kijk even hoe het is als je ze zelf aanschaft en laat controleren vergeleken met elk jaar huren.  

NN: naar het totaal.  

SdD: er moeten nog sponsoren bij komen. We hebben volgende week nog een belangrijk gesprek.  

DS: dit zijn goeie geschatte bedragen en als je hoger uitkomt is het alleen beter 

LM: hoeveel krijg je van sponsoren 

NN: We komen goed uit. Andere sponsoren naast Vomar heeft interesse voor rug sponsoren 



LM: hou er rekening mee als het niet lukt dat je zwaar onder zit 

MB: hoe zit je met toiletten 

NN: grote toiletwagen 

SdD: het totaal is dus zonder de evt sponsoren waar we goed mee bezig zijn. 

JS: er staat losse sponsoring als je nog sponsor er in zet komt hij daar bij maar je zegt dat je zonder 

weet welke sponsor heb je al zo veel geld binnen en dat is nog zonder je nieuwe sponsoren. 

NN: met de info markt krijgen we ook veel binnen.  

JS: sowieso ga je al vanuit dat je zoveel binnenhaalt. Dus je sponsoring is al voor een deel begroot. 

Mag ik het zien zonder introrëunie en brandblussers? Hoe het eindresultaat er dan uit zit.  

NN: dan zit je op een klein minbedrag. Zijn jullie hier akkoord mee? 

DS: ik ben er akkoord mee als jullie met IC hier nog voor gaan zitten 

NN: We moeten kijken of het nog goedkoper kan met bepaalde offertes 

JS: er moet gekeken worden naar winstverdeling met introrëunie.  

QV: Hoeveel hebben jullie voor recente IC’ers gevraagd?  

NN: dat is sowieso het plan. DO2 heeft geholpen met ic begroting 

QV: Ik heb gemist namelijk dat ik die uitnodiging heb gekregen en desnoods vraag je elke keer weer 

een nieuwe oude garde. De helft van de vergaderingen toen ik ic was hadden we een oude ic er bij 

zitten.  

NN: we hebben nog meer namen gehoord dus we gaan contact opnemen. Zijn jullie akkoord dat er 

verlies wordt gedraaid op de intro? Zo te zien gaat iedereen akkoord hier op. Dus bij deze is hij 

geaccepteerd. Bij deze is de vergadering tot zijn einde. Als jullie nog vragen hebben kunnen jullie 

deze sturen naar bestuur@omnivas.nl .  

 

 

mailto:bestuur@omnivas.nl

